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رویداد

محرم و حال وهواى 
داوطلبى

ادامه از صفحه اول| ...شهادت مي دهم كه تو 
حلال خدا را حلال و حرام خدا را حرام كردي و 
نماز را به پا داشتي و زكات دادي و امر به معروف 
و نهي از منكر كردي و (مســلمانان را) با پند  و 
اندرز  نيكو، به راه روش خــود، فراخواندي .» و 
همچنين: «شــهادت مي دهم كه تو به عدل و 
داد امر كردي و (مسلمانان را) به سوي اين دو 

دعوت كردي .»
می بينيد اين محک چه ســخت است. اين 
فلسفه دانستن چه دشوار است. خوشا به حال 
آنان که در اين ميانه آن قدر خالص بوده اند که 
با تأســی از حســين(ع) در جنگ بوده اند، در 
ميانه ســيل و زلزله و حادثه و بحران در کنار 
مردم بوده اند و داوطلبانه بهترين انتخاب های 
زمانه خود را کرده اند، بی هيچ چشمداشــتی 
و بــا بالاترين درجه امر به معــروف. آنان خود 
معروفند. آنان شايسته ترين افرادند برای تغيير 

و تحول. بی هيچ ادعايی.

 

بر اساس نظرسنجی مرکز تحقيقات بازار و افکار عمومی ايپســوس که از ۱۸ هزار فرد ۱۶ تا ۶۴ ساله در ۲۸ 
کشور جهان در مارس ۲۰۱۹ به دست آمده، پنج نگرانی اصلی مردم جهان بررسی شده است. در اين اينفوگرافی 
که توسط خبرگزاری ايسنا تهيه شده، با پنج نگرانی اصلی پاسخ دهندگان به اين نظرسنجی و سهم هر يک از 

اين مولفه ها آشنا خواهيد شد.

پنج نگرانى اصلى مردم جهان

گزارش تصویرى
خبرها حاکى از آن است که پیمانکار جنجالى کهریزك

حالا به عنوان مسئول نگهدارى و عقیم سازى سگ هاى کرج انتخاب شده...

پیمانکار حیوان آزار
دوباره پیمانکار شد!

ماجرای کشتار سگ ها در کهريزک که مدتی پيش در رسانه ها منتشر و به تجمع 
اعتراض آميز حاميان حيوانات در مقابل شــهرداری تهران منجر شد، سرنوشت 
نامعلومــی دارد و حالا هم «رويداد ٢٤» گزارش داده که همان پيمانکار در شــهر 
ديگری با همان عنوان مشغول به کار شده است! جريان از اين قرار است که شهرداری 
تهران خبر داده بود در ماجرای جنجالی کشتار سگ ها که فيلم های آن در فضای 
مجازی پخش و باعث اعتراض شد، قرارداد دکتر کرمی، دامپزشک پيمانکار آن مرکز 
باطل شد. اما روز گذشــته خبر رسيد همان شرکتی که در کهريزک از آن خلع يد 

شده بود، حالا پيمانکار عقيم سازی سگ های «حلقه در» شده است. 
در همين زمينه بنفشه شجاع، مدير سمن «هستی بانان ايرانيان» که سازمانی 
مردم نهاد برای حمايت از حيوانات است، در گفت وگو با اين کانال از برگزاری جلسات 
متعدد با شورای شهر و مجيدی جانشين حميدرضا تحصيلی در شرکت سازماندهی 
مشاغل شهرداری تهران خبر می دهد؛ شــرکتی که مسئوليت برگزاری مناقصه 
کهريزک را برعهده داشته است. او می گويد:   «طی اين جلسات ما نامه ای به حجت 
نظری عضو شورای شهر تهران داده و درخواست کرديم که با هزينه خودمان به عنوان 
سمتی که نيروی های متخصص در اختيار دارد تا برگزاری مناقصه ای ديگر و انتخاب 
مديريت جديد از ســگ های اين مرکز نگهداری کنيم، اما هنوز پاسخی دريافت 
نکرده ايم.» شجاع با بيان اين که شرايط نگهداری حيوانات در اين مرکز بسيار بد است 
و زمان زيادی برای نامه نگاری نداريم، تصريح کرده: «با توجه به اين که مرکز کهريزک 
درحال حاضر فاقد مديريت است، سگ های داخل مجموعه در شرايط گرسنگی قرار 
داشته و در قفس های کوچک به صورت گروهی نگهداری شده و اين مسأله می تواند 

جان آنها را به خطر بيندازد.»
بعد از اين ماجرا يکی از حاميان حيوانات گفته:   «براساس قرارداد منعقده ميان 
شــهرداری و پيمانکار، برنده مناقصه نگهداری از سگ های بلاصاحب، موظف به 
زنده گيری، سالم سازی، عقيم سازی و رهاسازی اين سگ هاست؛ از اين جهت نگرانی 
ما در منطقه «حلقه دره»، حضور نادر کرمی به عنوان پيمانکار اين مناقصه است. 
چنانچه دو سال پيش هم ايشان در اين منطقه و قبل از آن در مراکز «کمال شهر» و 

«سهيليه» حضور داشتند و همان اتفاقات کهريزک در آن رقم خورد.» 
بنا به همان گزارش، ۵ شرکت به اين پيمانکار نزديک هستند که يکی از آنها «آريا 
دامپرور» نام دارد. مديرعامل شرکت ديگر همسر ايشان و يکی از شرکت های ديگر 
نيز در اختيار يکی از خويشاوندان اوست و به اين ترتيب با اسامی مختلف در مناقصات 
شرکت می کنند و سازمان پسماند شهرداری ها هم با آنها همکاری می کنند. ماجرا 
از اين قرار اســت که معمولا در مناقصه ها، رقمی به عنوان هزينه های عقيم سازی، 
سالم سازی، نگهداری و غذای حيوانات درج می شــود اما برخی پيمانکاران برای 
آن که سود بيشتری بکنند، با نازل ترين مواد بنزين و فسفات به قلب سگ ها تزريق 

می کنند و هزينه های تعريف شده به جيب خودشان می رود.

ذره بین

شهروند| ماجراى پرحرف و حدیث فیلترینگ هوشمند زمانى 
شروع شد که مشخص شد راه چاره  جلوگیرى از انتشار مطالب 
مستهجن و نامناسب برخى ســایت ها یا شبکه هاى اجتماعى، 
فیلترکردن تمامى محتواى یک سایت نیست. سیستم فیلترینگ 
هوشــمند اما این امکان را فراهم مى کرد که برخلاف روش هاى 
سنتى فیلترینگ یا پالایش، دسترسى به یک سایت به طور کامل 
محدود نشــود، بلکه تنها محتواى نامناسب و غیرمجاز روى آن 
سایت غیرقابل دسترسى شود. فیلترینگ هوشمند تا نخستین 
زمان موعود در  سال 1394 نتوانست به اجرا برسد که نهایتا زمان 
آن به آذرماه  ســال 1395 موکول شــد. دى ماه 96 به بعد بحث 
فیلترینگ در ابعاد وسیعى مطرح شد و نهادهاى امنیتى و قضائى 
روى آن تأکید داشــتند و در این راستا نظرات موافق و مخالفى 
از جانب دولت و برخى نهادها مطرح مى شــد. گفته مى شود که 
در زمان اجراى طرح فیلترینگ هوشــمند 110 میلیارد تومان 
سرمایه گذارى شده، اما به عقیده کارشناسان مشخص نیست از 
تجهیزات مرتبط با آن کجا استفاده مى شود. در آن زمان ابوالحسن 
فیروزآبادى، دبیر شــوراى عالى فضاى مجــازى، درباره میزان 
موفقیت فیلترینگ هوشمند گفته بود: «چاره اى جز فیلترینگ 

هوشمند نداریم و این برنامه باید موفق شود.»
حتى محمدجــواد آذرى جهرمى، وزیر ارتباطــات و فناورى 
اطلاعات، زمانى که ریاست شرکت ارتباطات زیرساخت را برعهده 
داشــت، درباره میزان موفقیت فیلترینگ هوشمند گفته بود: 
«مجریان این کار اعتقاد دارند که  آن چه در این خصوص صورت 
گرفته، موفقیت آمیز بوده و تلاش بر آن اســت که در اجراى این 
طرح سرعت عمل بیشــترى وجود داشته باشد. در فاز سوم این 
طرح که به بحث رمزگذارى ها اشاره مى شــود، لازم است براى 
سالم سازى فضاى مجازى کشــور در این حوزه نیز شرایطمان 
تقویت شود.» از طرفى برخى کارشناسان هم معتقدند با صرف 
هزینه هاى  میلیارد تومانــى براى پــروژه اى مانند فیلترینگ 
هوشمند، امکان حمایت از پروژه هاى دانشجویى، پرداخت وام به 
شرکت هاى دانش بنیان، پیشبرد شبکه ملى اطلاعات، حمایت از 
شبکه هاى اجتماعى و پیام رسان هاى داخلى و بسیارى اقدامات 
دیگر وجود دارد و باید منتظر شنیدن اخبار از سوى مسئولان در 

این حوزه ها باشیم.
پذیرش فیلترینگ یک اصل پذیرفته شده

در دنیاست
«سهیل مظلومى»، کارشناس IT  در این راستا به «شهروند» 
گفت که «اصل فیلترینگ در تمامى دنیــا وجود دارد و وجود 

چنین شبکه اى علاوه بر تضمین دسترســى امن و پایدار به 
سرویس هاى ملى، کاربران را از پهناى باند بسیار بالایى براى 
ارتباط و انتقال اطلاعات بهره مند خواهد کرد. باید هر شبکه اى 
که در داخل راه اندازى مى شود را جزیى از شبکه  ملى اطلاعات 
دانست که در این راستا یکى از اقدامات ضرورى و مهم، انتقال 
میزبانى از خارج به داخل کشور است که به IDC یا دیتاسنتر 
ملى نیاز دارد که بخشــى از زیرســاخت هم مورد نیاز خواهد 
بود.» این کارشناس رســانه گفت: «برخلاف ادعاى بسیارى 
از مســئولان مبنى بر فراهم شــدن امنیت در بستر داخلى و 
عدم دسترســى خارجى به اطلاعات محرمانه داخلى، چنین 
موضوعى صحت قطعى نــدارد. با تبادل اطلاعات در بســتر 
داخلى، دسترسى خارجى به این اطلاعات تنها سخت تر شده 
اما همچنان امکان پذیر است.» مظلومى در پاسخ به این که آیا 
ایجاد فیلترینگ هوشمند بسترى براى عدم دسترسى به شبکه 
جهانى اطلاعات نیســت، گفت: «رواج برخى شایعات مبنى 
بر قطع شــدن اینترنت جهانى پس از پیاده سازى شبکه ملى 
است. گرچه تاکنون مســئولان اعلام کردند که اجراى طرح 
شبکه ملى به معناى قطع اینترنت جهانى نیست و این دو قرار 
است در کنارهم و به صورت موازى فعالیت داشته باشند. البته 
همه ما تاکنون تجربه کندى و قطعى مقطعى اینترنتى را در 
برخى شرایط داشته ایم.» این کارشناس رسانه افزود: «یکى از 
نمونه هاى اخیر مداخلات نرم افزارى که زنگ خطر جدى را براى 
مسئولان سایبرى کشور به صدا درآورده، حذف اپلیکیشن هاى 
مرتبط با شبکه هاى اجتماعى، بدون اجازه و بعضا بدون اطلاع 
کاربران طى روزهاى گذشته بوده است.» مظلومى با اشاره به 
ضرورت بحث فیلترینگ گفت: «ایران آماج جنگ روانى مبتنى 
بر قابلیت هاى سایبرى هدایت شده از آن سوى مرزها قرار دارد، 
لذا برخى تشکیل شبکه ملى اطلاعات را نوعى خودسانسورى 
و حتى نقض حریم خصوصى شهروندان مى دانند ولى اساسا 
مسأله دخالت و سرکشى به اطلاعات خصوصى کاربران داخلى 
مدنظر نیست، چون هم از جهت قانونى و هم از منظر شرعى، 
فاقد وجاهت است.» این کارشناس IT معتقد است که «باید به 
این مسأله هم توجه داشته باشیم که در پوشش فیلترینگ نباید 
به خصوصى ترین فعالیت هاى کاربران دسترسى داشته باشیم. 
در واقع پذیرش موضوعاتى چون فیلترینگ هوشمند و شبکه 
ملى اطلاعات زمانى مى تواند از مشروعیت برخوردار شود که 
پایبند به حقوق شــهروندى و اعتقاد به حق آزادى اطلاعات 

داشته باشیم.»

در راستاى راه اندازى فیلترینگ هوشمند چه هزینه اى شد و خروجى آن کجاست؟

مشروعیت فیلترینگ براساس
  مقتدى صدر، رهبــر جریان صدر، در  حفظ حریم شهروندان است

سفر به شــهر مقدس قم ضمن زیارت 
حرم مطهــر حضــرت معصومــه(س)، 
اقــدام به توزیــع غــذا بین زائــران و 

عزاداران کرد. (فرارو)

  حضور اردشیر خورشــیدیان، رئیس 
انجمــن موبــدان زرتشــتى تهــران در 
اباعبــداالله(ع).  عــزادارى  مراســم 

(جماران نیوز)

  تصویرى از سید بشــیر حسینى، داور 
عصر جدید، در لباس خادمى هیأت میثاق 

با شهدا. (باشگاه خبرنگاران جوان)

  در تکیه «علقمه شهیدیه» در شهرستان میبد هر شب بیش از  هزار دیزى آماده و بین عزاداران امام 
حسین(ع) توزیع مى شود. این رقم در شب هاى پایانى دهه اول محرم به بیش از 1500 عدد مى رسد. 
روند آماده سازى دیزى هاى نذرى توسط تقریبا 20 نفر از جوانان و اهالى محل از صبح با تهیه کردن مواد 
اولیه و تقسیم آن در ظروف دیزى شروع شده و تا ظهر ادامه دارد و سپس درون فرهایى که براى این 

منظور ساخته شده تا شب پخت مى شوند. (ایسنا)
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مجتبى صدیقى، رئیس ســازمان امور دانشــجویان گفت: «بخشــى از خوابگاه هاى خالى مانده به 
دانشگاه هاى غیردولتى اختصاص دارد که پیش بینى جذب دانشجو داشتند، اما بخشى از ظرفیت هاى 
این خوابگاه ها خالى ماند. در حوزه دولتى به ندرت خوابگاهى داریم که اســتفاده نشود؛ در برخى موارد 
چند خوابگاه براى دختران پیش بینى شده بود، اما تعداد دانشجویان دختر به ظرفیت مورد نظر نرسید 
و ظرفیت ها خالى ماند. در مقابل، ظرفیت خوابگاه ها براى پذیرش دانشجویان پسر همیشه کمبود دارد، 

اما آن تعداد از دانشجویان پسر که بدون خوابگاه ماندند، به خوابگاه هاى خودگردان انتقال داده شدند.»

رئیس سازمان امور دانشجویان:  

خوابگاه هاى خالى 
دانشگاه هاى غیرانتفاعى

شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

در هـر بار تمریـن پناهگیرى، 
در محل هـاى امـن پناهگیرى 
کنیـد تا انجـام ایـن عمل در 
زمـان وقـوع زلزلـه، نیـاز به 

صرف وقت نداشـته باشـد.

رئيس کميته هسته ای مجلس شورای اسلامی 
گفت: «مســئولان آمريکايی  در مقابل منطق قوی 
ايران مبنی بر پيگيری حقــوق ملت مان در برجام 
 مستأصل شده اند .» محمد ابراهيم رضايی، رئيس 
کميته هسته ای کميسيون  امنيت ملی و سياست 
خارجی مجلس شورای اسلامی با اشاره به  اجرای 
گام ســوم کاهش تعهدات برجامی، اظهار داشت:  
«اجرايی کردن  گام ســوم از ســوی ايران اقدامی 
متقابل در برابر بدعهدی  اروپا اســت .»  وی با بيان 
اين که اروپايی ها از زمانی که آمريکا از برجام خارج 
شــد و  تحريم های جديدی عليه کشورمان اعمال 
کرد، صرفا موضع گيری های  سياسی انجام داده اند، 
افزود: «کشــورهای اروپايی حاضــر در برجام بايد 
 پاســخ دهند، مگر می شــود توافقنامه چندجانبه 
فقط از طرف يک کشور  اجرا شود و ساير کشور های 
حاضر در توافق، تنها نظاره گر باشــند که  اکنون از 
ايران انتظار دارند همچنــان تعهداتش را اجرايی 
کند .» رئيس  کميته هســته ای مجلس يادآور شد: 

«جمهوری اســلامی با حســن نيت به  کشور های 
اروپايــی مهلت داد تــا تعهدات برجامــی و موارد 
ديگری خارج  از توافقنامه برجام را عملياتی کنند اما 
آنها همواره از اين موضوع سر  باز زدند که به همين 
دليل مســئولان کشــور تصميم گرفتند گام های 
 کاهش تعهدات برجامی را اجرايی کنند .» رضايی 
با تأکيد بر اين که  سياست کاهش تعهدات برجامی 
ايران بسيار اثربخش بوده است و با  ادامه اين روند، 
قطعا طرف مقابــل به انجام تعهداتــش در برجام 
مجاب  می شود، تصريح کرد: «مسئولان آمريکايی 
در مقابل منطق قوی ايران  مبنی بر پيگيری حقوق 
ملت مان در برجام مســتأصل شــده اند .» نماينده 
 مردم خمين در مجلس با بيــان اين که مذاکره ای 
با آمريکا انجام نخواهد  شــد، تأکيد کرد: «ايران در 
شــرايطی که طرف مقابل هيچ اقدامی برای  حفظ 
برجام انجام نمی دهد، با اقتدار گام ســوم کاهش 
تعهدات برجامی را  در راســتای منافع ملی کشور 

برمی دارد. » 

محمد ابراهیم رضایى، رئیس کمیته هسته اى مجلس :

مذاکره اى با آمریکا انجام نخواهد شد

رئیس سازمان امور دانشجویان:  

خوابگاه هاى خالى 
دانشگاه هاى غیرانتفاعى




